

**Protokoll för vid styrelsemöte 19/9 2010 RSK's Innebandysektion.**

Närvarande: Christina, Ulrica, Anders, Jonas och Andreas

1. Ordförande Christina hälsade alla välkomna.
2. Andreas valdes till sekreterare.
3. Dagordningen godkändes. Inga tillägg eller ändringar.
4. Föregående mötes anteckningar fanns inte tillgängliga.
5. Omvärld – hänt sedan sist
  - a. SVIBF – ingen rapport
  - b. Västergötlands IBF – ingen rapport
  - c. RSK – Christina frågar om någon haft fler synpunkter på "blå-vita-tråden" än de som redan påpekats. Mötet hade inga ytterligare kommentarer.
  - d. RSK Innebandysektion – ingen rapport
  - e. Annat – Ingen rapport
6. Seniorverksamhet
  - a. Rapport – Jonas berättar att laget är mycket bra i A-laget. Nu är det bra uppslutning på träning och fullt fokus.
  - b. **Möte med SISU 4/10.** Separat FYS-träning för seniorgruppen skall diskuteras. **Jonas, Tomas och Christina tar emot SISU.**
  - c. U-laget, vad händer? Alla är överens om att aktiviteten i laget måste komma igång. **Tomas får i uppdrag att kalla till ett möte med spelare och ledare akut. Helst redan under v 38.**
7. Ungdomsverksamhet
  - a. Rapport
  - b. Domare-utbildning och namn. **Ulrica kontaktar Mackan angående domarutbildning** som måste hållas inom kort. Annars har vi inga licensierade domare. Det gäller matcher för 96:or och neråt.
  - c. Idrottsskolan åk 2 – SISU-listor skall fyllas i. Ulrica har listor.
  - d. Idrottsskolan åk 3 – Anita har frågat om vi kan ha idrottsskolan **Torsdagar 17:30-18:30 veckorna 39-41. Ulrica kollar** med Andreas Ahagen, Joakim Carlander och Peter Mertala.
  - e. Prova på innebandy – **Till den 2/10 kl 13-14 tillfrågas F97 om dom kan hålla i det för flickor 00-04. P98 tillfrågas om 2/10 kl 14-15 för pojkar 00-04. F02 ordnar den 9/10 kl 13-14 och P99 samma datum kl 14-15.**

Föräldrar skall bjudas på fika och informeras om verksamheten. Kan lagföräldrar hjälpa till?  
**Anders kollar med Anette om hon kan fixa med fika till den 9:e. Ulrica kollar med lagföräldrar till den 2:e.**

Christina har gjort förslag på annonser och flygblad. Hon tar **kontakt med Anita** om att sätta upp på anslagstavlor och att dela ut i skolorna.

- f. Höstlovsaktivitet. Ulrica har bokat hallen. Vi kör mellan 10-16. Sebastian Steen har anmält intresse att hjälpa till och P96 tillfrågas om dom kan hjälpa till.

- g. Flickturnering. Kan P97 hjälpa till? **Anders kollar med Mariette och Camilla** om dom kan ordna med kiosken.
- h. Unga ledare – Utbildning ges den **20-21/11 på Kinna Hotell**. **Christina kollar** med Sebastian Steen och Kajsa om dom kan/vill gå och bokar det i så fall.

## 8. Marknad/information

- a. Rapport
- b. Information om IB-start till skolorna. Bladet som skulle gå ut från RSK centralt har inte gått ut. Inget mer görs i detta läget.
- c. Raketen nästa nummer. **Manusstopp 30/11**. Presentation av Senior-spelare individuellt. Jesper har foton. Förslag på presentation finns. Andreas sammanställer. Går det få mittuppslag? Anders har hittat gamla foton i kiosken. Andreas lämnar förslag på "den gamla bilden" till Raketen. Vidare skrivs om följande:  
P95 skriver om turneringen i Falun  
P97 skriver från Bästskust-cupen (Christina) - P98 skriver från Bästskust-cupen (Andreas)  
Höstlovsturnering (Ulrica)  
Flickturnering (Christina)  
Prova-på-Innebandy (Anders)  
Rapport från A-lag Jonas/Jonas
- d. Idolkort och foto i hallen. Idolkort är tryckta, 300 ex att dela ut på Innebandyn´s dag eller likn. Andreas skriver ut färgfoto till anslagstavla i hallen.
- e. Annons BT/Markbladet. Mötet beslutade att inte annonsera. Dyrt och tveksamt resultat.
- f. Nyheter på laget.se. **Alla uppmanas kolla på Christinas** förslag på hemsidan. Matchaffisch som bild i PDF som nyhet, Andreas fixar.
- g. Information till klubbens förstasida. **Andreas säger till Oskar Kuusela** att våra nyheter måste komma som nyhet på huvudsidan.
- h. Matchsponsor. Huvudsponsorer tillfrågas om dom vill göra aktivitet på "sin" match. **Thomas har fördelat ut H-sponsorer** på årets matcher. Riksbyggen är först ut. Sponsorn skall nämnas i högtalarna (så även laget som hjälper till). **Andreas kollar med Anita** om det går få med matchsponsor i BT-annons.
- i. Annonsering inför hemmamatcher. Matchaffischer är klara för hösten, 6 exemplar per match. **Andreas fixar i Rydboholm, Anita tillfrågas om den vid infart till SE-vallen, Jonas fixar vid hallen. Andreas fixar på Tempo**. Fler ställen? Fler trottoarpratörer kollas upp?  
**Andreas ber Anita sätta in annons i BT** och kollar om gästlag kallas. Hur ser inbjudan ut? Kollar även med Anita om SMS-tjänst finns via klubben.se för utskick om match.

## 9. Arrangemang

- a. Rapport. Anette (Timo´s fru) har visat intresse för kiosk etc. Anders pratar med henne och kopplar ihop henne med de kioskansvariga.
- b. Styrelsen A-lagsvärdar på premiären 24/9. Bemanning klar, 7 pers. Sargvaksåldern ändrades från 16 till 15 år. **Anders fixar skylt för inträde och halva potten**. Inga inträdesbiljetter behövs.
- c. Rutiner kiosk till föreningsmanualen. Gammalt dokument funnet. Anders får det som underlag när nya rutiner arbetas fram.
- d. Innebandyn´s dag 16/10. Hur gå vidare, vem gör vad? Diskuterades ej.
- a. Motionsinnebandy söndagar from 3/10. Delas mellan "familj" kl 18-18:45 och "tuffare" 18:45-19:30
- f. Rydboholmsdagen alla helgen. **Anders kollar med Jan-Åke** angående arrangemanget och hur stort det förväntas bli.

## 10. Material

- a. Rapport. Fredrik Bengtsson är klar som "Materialare".
- b. Vilka material skall lagen ha tillgång till. Mötet beslutade att för målvakter för de äldre lagen får själva stå för handskar och hjälm. Byxor, tröja och platta betalas av klubben.
- c. Rapport vad som är beställt. Diskuterades ej.

## 11. Ekonomi

- a. Rapport. Christina visade fördelning av sponsorsintäkter (baksida dagordning).
- b. Sponsorsbidrag
- c. Lotterier, Volvo Kort, Målsponsring. Alternativ till att få in mer pengar diskuterades. Fler olika förslag utreds vidare. 21-lotter finns i kiosken.

## 12. Organisationsutveckling

- a. Hur går vi vidare med namnen från ledarmötet. **Andreas kontakter** Stefan Carlsson för marknad. **Christina tar kontakt** med de till "flicklagen".
- b. Verksamhetsplan 2011. **Christina printar ut målen** och sätter upp på anslagstavlan i hallen.

## 13. Säker och tryck förening

- a. Blankett på hemsidan
- b. Riskinventering. Vad händer nu? Christina har gjort förslag på "Akutblad". Godkändes med beröm. **Christina sätter upp** på anslagstavlan.

## 14. Övrigt

- a. Föreningsgalan 20/11. Mötet nominerade Christina att närvara på galan.
- b. Ordförande har i våras sökt dispens för spelare. Först har mail skickats till förbundet. Efter fråga från Christina varför inget hänt har hon fått reda på att det måste ske via skrivet brev. Brev inskickades och fortfarande efter månader har inget hänt. Anmärkningsvärt!

## 15. Nästa möte

- a. Styrelsemöte 24/10, kl 18
- b. Spelarråd 25/10. Ulrica ber ledare utse 2 spelare per lag. Gäller lag som spelar sammandrag och uppåt.

Ordförande

Justerare